

專用移動無線電系統牌照
PRIVATE MOBILE RADIO SYSTEM (PMRS) LICENCE
申請更改已領有牌照移動電台/手提無線電通話機事項
APPLICATION FOR CHANGES TO A LICENSED MOBILE / PORTABLE STATION

填妥的表格，請交回香港灣仔皇后大道東213號胡忠大廈26樓通訊事務管理局辦公室牌照組，傳真號碼3155 0987。如有查詢，請電 2961 6672。

The completed application form should be returned to the Licensing Unit, Office of the Communications Authority at 26/F., Wu Chung House, 213 Queen's Road East, Hong Kong or by fax to 3155 0987. For enquiries, please telephone 2961 6672.

本欄不用填寫 For Official Use Only

Application No.

Date received

1. 持牌人資料 PARTICULARS OF LICENSEE

- (1) 請寫出貴公司的專用移動無線電系統牌照號碼：**MR**
 Please give your PMRS Licence number
- (2) 請寫出你的牌照上所用的公司名稱及地址：
 Give the name and address of your company as shown on your Licence
- 公司名稱:
 Company Name
 公司地址:
 Company Address
- (3) 聯絡人姓名：..... 組 / 部門：.....
 Contact person Section / Department
- 電話號碼：..... 傳真號碼：..... 電郵地址：.....
 Telephone No. Fax No. E-mail Address
- (4) 申請更改事項的移動電台或手提通話機的電台號碼：.....
Station number of the mobile or portable station under application for changes (refer to Schedule 1 to your PMRS Licence :
 *刪去不適用者 *Delete whichever inapplicable

2. 申請更改事項 CHANGES REQUESTED

請剔「✓」下列適當方格並填妥要更改之事項：

Please ✓ the appropriate box(es) below and complete the items:

- (1) 更改移動電台/手提通話機的無線電器材：
 Change of mobile/portable station's radio equipment
- (a) 廠名/牌子 *Make/Brand:* 由 *From*..... 轉為 *To*.....
- (b) 型號 *Type/Model:* 由 *From*..... 轉為 *To*.....
- (c) 機身編號 *Serial number:* 由 *From*..... 轉為 *To*.....
- (d) 輸出功率 *Output power:* 由 *From*..... 瓦 Watts 轉為 *To*..... 瓦 Watts
- (e) 天線類型 *Antenna type:* 由 *From*..... 轉為 *To*.....

(2) 更改移動電台/手提通話機的呼號 Change of mobile/portable station's call sign:

由 From..... 轉為 To

(3) 其他更改、請說明 Other changes, please specify:

由 From..... 轉為 To

.....

3. 聲明 DECLARATION

致：通訊事務管理局

To : Communications Authority,

*本人/我們 聲明，此申請表內所填報的資料全部真實及正確無誤。*本人/我們 同時聲明，在此申請表內所列的移動電台/手提通話機，只用作傳送與 *本人/我們的專用移動無線電系統牌照所載業務有關的通訊。*本人/我們 並知悉如有違反電訊條例或牌照條件內有關管有或使用移動電台無線電器具的規定，*本人/我們 須對此負責。

*I/We declare that the information given in this form is true and correct. *I/we also declare that the mobile/portable station stated in this application form will be used only for radiocommunications in connection with the business as specified in *my/our Private Mobile Radio System Licence and *I/we understand that *I/we shall be and remain liable for any contravention of the Telecommunications Ordinance or the licence conditions in the possession or use of the mobile/portable station radio apparatus.

*申請人公司/機構印鑑 或 授權人公司印鑑
 *Applicant's Company/Organisation Chop or
 Authorised Agent's Company Chop

*申請人/授權代理人簽署:

*Signature of Applicant/Authorised Agent

簽署人全名:

Signatory's full name (請用正楷書寫) (In BLOCK letters)

職位:

Position held (如東主、合夥人、經理) (e.g. Proprietor, Partner, Manager)

日期 Date:

* 刪去不適用者

* Delete whichever inapplicable

(**注意** : 如申請表由授權代理人簽署，則一份由申請人簽發委託代理人代為申請的**有效授權書**必須連同申請表一併遞交。)

(**Attention** : If this form is signed by an Authorised Agent, a copy of the **valid letter of authorisation** from the applicant authorising the agent to apply on behalf of the applicant **MUST** be enclosed with this application form.)